

Bestyrelsesmøde 6/10 2024

Tilstede: Morten, Morten, Karen, Mette, Camilla, Anja

1. Nyt fra formanden

Vi har fået eksterne henvendelse angående jagtudvalg. Vi er nødt til at drøfte jagtudvalgets rolle i ROR på næste generalforsamling.

Vi har fået ny ansat (Julie) i stalden.

Om lidt starter vintersæsonen. Vi har besluttet at der skal være to på ved indluk af sikkerhedsmæssige årsager. Vi arbejder på at få besat timerne. Elevhestene lukkes fra nu ind af stalddpersonale (og ikke trænerne som hidtil).

2. Nyt fra kasserer

Vi taler om vores regnskabspraksis, skal elevhestene f.eks. afskrives og x antal år.

Likviditeten er presset. Vi har fokus på omkostningerne. Vi følger op på forbrug af foder, strøelse og strå. Vi kan ikke udelukke at der må en prisstigning til.

3. Staldudvalg

Vi har fået henvendelse angående handicapadgang. Vi undersøger om vi selv kan løse det, alternativt kontakter vi kommunen i forhold til, om vi lever op til kravene.

De fleste af boksene er fint rengjorte. Nogle har dog glemt at skure træværket. Sålbenkene skal også vaskes af. Vi laver et skriv ud.

4. Centerudvalg

Rotunden er på hold. Maskinhuset har været et stort projekt og der mangler stadig nogle timers arbejde. Men for dølen hvor bliver det flot.

Ridehustider og springundervisning. Vi skal have lavet en samlet udmelding.

Gårdspladsen trænger virkelig. En ordentlig løsning er for dyr til vores økonomi lige nu. Morten undersøger om der kan lejes noget udstyr for en billig penge.

5. Elevskolen

Det er op ad bakke på mange områder, vi har været hårdt ramt af syge heste og aflivninger.

6. Aktivitetsudvalg

Førstehjælpskurset er netop slået op og der er arrangeret græskarudskæring. Voltigering er også under planlægning.

Der bliver fokuseret på vidensdeling i udvalget og der deltages i DRFs webinarer.

7. DRF: ekstraordinært repræsentantskabsmøde.

Der er bøl i DRF i en grad så det er blevet stof i dagspressen. Der begynder at være reaktion fra klubberne, men der er ikke stemning i DRFs bestyrelse ifht at indkalde til ekstraordinær generalforsamling. Nogle klubber ønsker at der indgives mistillid til hele bestyrelsen, andre stiller alene mistillid til formand og næstformand. Distrikt 3 som vi er medlem af, har valgt ikke at tage stilling. Vi taler om situationen og følger debatten. Mette og Karen tager til møde i distrikt 3 på tirsdag og melder tilbage.

8. Sponsorudvalg

Hvordan kan vi generere lidt flere penge. Vi kunne rigtigt godt bruge nogle gode kræfter til dette. Nogle der kan definere et koncept og trække på noget netværk/nogle kontakter. Vi laver et opslag og ser om der ikke er nogen der har lyst og energi.

9. Jagtudvalg

Vi har brug for at tage en snak med jagtudvalget og få nedfældet hvad vi skal gøre fremad.

10. Strategi

Morten arbejder lidt videre.

11. Opfølgning fra sidste møde.

Vi skal have talt med Heinz fra kommunen omkring vores brugeraftale ifht el og vand.

Beredskabsplan: Vi har fået fikset brandporten mod ridehuset. Vi skal have lavet en oversigtstavle der skal hænge i indgangen. Der skal ligge en meget tydeligt plan omkring nødfold. Vi arbejder på det i Q4.